



地产全球化领航者

GREENLAND GROUP IN SHANDONG

地产全球化领航者 布局亚澳欧美4洲13国100城

世界的绿地 十二盘联动领冠齐鲁

绿地山东五周年 济青联动 盛惠齐鲁

世界 500 强企业绿地集团, 成立 22 载, 布局亚澳欧美 4 大洲 13 国 100 城, 成就地产全球化领航者。

27 栋超高层摩天地标、4 栋世界十大地标, 挥就全球摩天地标缔造者, 代言国家高度。

绿地山东深耕五载, 布局济青双城, 十二盘联动耀世。从 300 米济南第一高楼加冕泉城新名片运营城市, 到高铁站前大型综合体顺应时代发展, 从旧城改造项目改善人居品质, 到智慧城镇战略建设新城, 从大都会定鼎区域中心到旅游产业综合体改变格局, 绿地磅礴强劲、筑梦齐鲁, 让生活更美好。

THE WORLD OF GREEN SPACE THE DEEPENING OF QILU FIVE YEARS
THE FIFTH ANNIVERSARY OF GREEN SPACE IN SHANDONG JIQING DOUBLE MAJORS TWELVE
PLATE LINKAGE CROWN OF QILU



五嶽獨尊
勇冠天外

绿地济南
GREENLAND
IN JINAN



中国·济南 共青团路
0531 / 8128 7777



西客站齐鲁大道与烟台路交汇处
0531 / 8617 6666



济冻路与冻安路交汇处
0531 / 8088 7777



经四路与纬十二路交汇处
0531 / 5551 8888



绿地缤纷城 | 青岛
Greenland group is China's first in currently (as of 2013) the only one among the "fortune" the world top 500 in the real estate enterprise group.

绿地城
GREENLAND
IN QINGDAO



历城区体育中心对面
0531 / 6777 5666



绿地国际花都
INTERNATIONAL FLOWER CITY
Greenland group is China's first in currently (as of 2013) the only one among the "fortune" the world top 500 in the real estate enterprise group.



香榭丽公馆
CHAMPS MANSION
香榭丽公馆
济齐路与西二环交叉口向西 200 米
0531 / 5569 0888



绿地新都会
GREENLAND METROPOLIS
英雄山路与二环南路交汇处向西
50米路北 0531 / 6882 7777



齐鲁之门
THE DOOR OF QILU
Greenland group is China's first in currently (as of 2013) the only one among the "fortune" the world top 500 in the real estate enterprise group.

绿地青岛
GREENLAND
IN QINGDAO



青岛瑞海北路 286 号
0532 / 6699 7888



李沧区京口路 106 号
0532 / 6807 7888

<http://www.greenlandsc.com>
http://www.zxtx007.com/xiangmu/ld/rezy_zxzp.asp

Greenland group is China's first in currently (as of 2013) the only one among the "fortune" the world top 500 in the real estate enterprise group. In 2014, in 500 of fortune global 500, Greenland group real estate development project mean provinces throughout the country.

